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11. veřejné zasedání ZO 

                     konané dne 16. 1. 2013 

Pozn.: Zveřejněná je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 

podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění 

 

Přítomno: 13 členů - Josef Minář, Ing. Petr Vintrocha, Mgr. Marcela Budinová, MUDr. Zuzana Čajková, Dagmar 

Koverdynská, Lenka Straková, Ing. arch. Václav Doležal, Michal Krakovský, Josef Ostravský, Mgr. Miroslav 

Podhajský, Josef Rašner, MUDr. Ivan Schlemmer, RNDr. Jiří Schubert  

Omluveni: Antonín Hýbl a Josef Smolicha 

Předsedající: Petr Vintrocha, místostarosta obce 

Předsedající zahájil zasedání ZO v 17,07 hod, přivítal všechny přítomné a konstatoval usnášení schopnost 

zastupitelstva obce Nový Malín. Předsedající dále navrhl schválit složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 

                                                                                                                                                                   ZO schvaluje 

Návrhová komise pro přípravu usnesení: L. Straková, J. Ostravský                                                 13/0/0 

Ověřovatelé zápisu:  V. Doležal, M. Krakovský                        13/0/0 

Zapisovatelka: Ing. Monika Ondráčková 

Předsedající dále seznámil přítomné s programem 11. VZ ZO  

 

Program: 

1) Kontrola plnění usnesení – úkoly nebyly uloženy 

2) Majetkoprávní záležitosti 

a) převod pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na Obec Dolní 

Studénky formou darovací smlouvy  

3) Finanční záležitosti 

a) rozpočet obce na rok 2013  

b) rozpočtový výhled Obce Nový Malín 2013 – 2017 

c) smlouva o bezúročné půjčce mezi Obcí Nový Malín jako věřitelem a Základní školou a Mateřskou školou Nový 

Malín p.o. jako dlužníkem ve výši 412 024,-Kč na výstavbu výukového altánu a pořízení cvičebních pomůcek 

v rámci dotace SZIF 

d) granty 2013 

4) Ostatní 

a) úplné znění zakladatelské listiny ZŠ a MŠ Nový Malín p.o. 

b) zpracování územní studie v lokalitě označené v územním plánu jako SV10 – pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový 

Malín 

c) informace o činnosti za uplynulé období (10/2012 – 1/2013) 

5) Diskuze                                                                     

 

Předsedající vyzval přítomné členy ZO k doplnění předloženého programu. K doplnění nebyl navržen žádný bod.   

Následně dal předsedající hlasovat o celém programu 11.VZ ZO.  

ZO schvaluje program jednání 11. VZ ZO poměrem hlasů 13/0/0. 

Schválený program: 

 

1) Kontrola plnění usnesení – úkoly nebyly uloženy 

2) Majetkoprávní záležitosti 

a) převod pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na Obec Dolní 

Studénky formou darovací smlouvy  

3) Finanční záležitosti 

a) rozpočet obce na rok 2013  
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 b) rozpočtový výhled Obce Nový Malín 2013 – 2017 

c) smlouva o bezúročné půjčce mezi Obcí Nový Malín jako věřitelem a Základní školou a Mateřskou školou Nový 

Malín p.o. jako dlužníkem ve výši 412 024,-Kč na výstavbu výukového altánu a pořízení cvičebních pomůcek 

v rámci dotace SZIF 

d) granty 2013 

4) Ostatní 

a) úplné znění zakladatelské listiny ZŠ a MŠ Nový Malín p.o. 

b) zpracování územní studie v lokalitě označené v územním plánu jako SV10 – pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový 

Malín 

c) informace o činnosti za uplynulé období (10/2012 – 1/2013) 

5) Diskuze                                                                     

 

Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í :    

1) Kontrola plnění usnesení – úkoly nebyly uloženy 

2) Majetkoprávní záležitosti 

2a) převod pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na Obec Dolní 

Studénky formou darovací smlouvy. 

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že se jedná o pozemek v místní komunikaci z Třemešku na Plechy 

v lokalitě výstavby RD pana Romana Mazáka. Tato komunikace je umístěna na třech pozemcích, z nichž dva jsou 

ve vlastnictví Obce Dolní Studénky a jeden ve vlastnictví Obce Nový Malín. Za účelem kolaudace stavby nové 

komunikace je nutné, aby pozemky byly jednoho vlastníka. Vzhledem k tomu, že pozemek p.č. 813 se nachází 

v k.ú. Dolní Studénky, převede Obec Nový Malín tento pozemek na Obec Dolní Studénky. Pro převod je 

dohodnuta forma darovací smlouvy mezi obcemi. ZO na svém 10. veřejném zasedání dne 18. 10. 2012 schválilo 

záměr převodu pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na Obec 

Dolní Studénky formou darovací smlouvy. Záměr převodu pozemku byl zveřejněn na úřední desce od 29. 10. 2012 

do 14. 11. 2012. P. Minář uvedl, že si myslí, že pozemek je na k.ú. Nový Malín a ne Dolní Studénky. p. Vintrocha 

uvedl, že toto zaměstnanci úřadu prověří. Pracovnice OÚ pí. Kubíčková přinesla aktuální výpis z KN, který 

dokládá, že uvedený pozemek leží v k.ú. Dolní Studénky. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.                  

ZO schvaluje převod pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na 

Obec Dolní Studénky formou darovací smlouvy poměrem hlasů 13/0/0 

3) Finanční záležitosti 

3a) rozpočet obce na rok 2013  

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že 10. VZ ZO na svém zasedání 18. 10. 2012 schválilo rozpočtové 

provizorium do doby, než bude schválen rozpočet obce na rok 2013. Předkládaný návrh rozpočtu byl projednán 

finančním výborem, který doporučuje rozpočet schválit. Návrh byl také předjednán na pracovní schůzce ZO, která 

se uskutečnila 12. 12. 2012. RO návrh rozpočtu projednala na svém 25. zasedání dne 17. 12. 2012 a doporučuje 

ZO jeho schválení. Návrh rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce od 19. 12. 2012 do 4. 1. 2013. P. Rašner uvedl, 

že když byla pracovní schůze k rozpočtu, unikla mu jedna věc, a to příjmy za energie DPS. Ptá se, zda je naše DPS 

výdělečná, když se všude píše, že na tyto služby obec doplácí. P. Podhajský uvedl, že provoz DPS dotuje obec cca 

300 tis. ročně. Energie si plně hradí nájemci a vybraný nájem nepokrývá provoz, především plat zaměstnance. P. 

Schubert vznesl dotaz, jaké dluhy má obec. Pracovnice obce pí. Malá odpověděla, že obec čerpá 12,5 mil. úvěr na 

ČOV a má zřízen revolvingový úvěr k běžnému účtu, ze kterého se však platí pouze úroky. Po delší diskuzi, které 

se opakovaně zúčastnili pp. Minář, Podhajský, Schubert, Vintrocha a pí. Malá bylo vysvětleno, že tyto úroky jsou 

v rozpočtu zahrnuty v položce 6310 „obecné výdaje – služby peněž. ústavů – poplatky“. Revolving je možno 

čerpat po dobu max. 1 roku a slouží jako finanční rezerva pro případ, že na účtu obce krátkodobě není dostatek 

finančních prostředků. Není účelově vázaný. V současné době je revolving čerpán ve výši cca 2 mil. Kč. P. 

Krakovský se zeptal, jak je to s navýšením daňových příjmů v rámci změny RUD. P. Minář odpověděl, že daňová 

kalkulačka MF sice pro naši obec počítá s navýšením daňové výtěžnosti o cca 8 mil. Kč, ovšem doporučení MF je 

s touto částkou plně nepočítat. Proto jsme do rozpočtu zahrnuli navýšení o 5 mil. Kč. Každoroční snahou při 

sestavování rozpočtu je počítat s nižšími příjmy a vyššími výdaji. P. Rašner se zeptal, jestli do budoucna dluhy 

porostou, když obec plánuje další akce. P. Minář odpověděl, že dluh se každoročně snižuje s jeho splátky. 

Investice jsou naplánovány, některé jsou vázány na dotace. Pokud by nebyly peníze, nemusí se některé investice 

bez dotací uskutečnit. Stále však máme rezervu z RUD cca 3 mil. Kč. P. Schubert se zeptal na jak je to 

s financováním rekonstrukce školy a fary v Mladoňově. Pracovnice obce pí. Ondráčková odpověděla, že podle 
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 smlouvy může dojít k navýšení max. o 20% vysoutěžené ceny. Akce by měla být hotova v letošním roce. Po 

ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.  

ZO schvaluje rozpočet Obce Nový Malín na rok 2013, který je stanoven jako vyrovnaný, kdy příjmy i výdaje jsou 

ve výši 48,842 mil. Kč poměrem hlasů 9/0/4 

3b) rozpočtový výhled Obce Nový Malín 2013 - 2017  

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že rozpočtový výhled je zpracován na základě ustanovení § 3 zákona č. 

250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Obsahem 

rozpočtového výhledu jsou základní údaje o příjmech a výdajích, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě 

realizovaných záměrů. Rozpočtový výhled je pomocným nástrojem orgánů obce sloužící pro střednědobé finanční 

plánování rozvoje hospodaření a k zajištění stability potřeb obce. Současně platný rozpočtový výhled Obce Nový 

Malín byl schválen na 10. VZ ZO Nový Malín dne 18. 10. 2012. Aktualizovaný rozpočtový výhled do roku 2017 je 

podrobněji rozpracován na výdajové stránce a vychází ze schváleného rozpočtu na rok 2013. P. Schubert se zeptal, 

jak je to u sokolovny se spoluprací s firmou ASA, která nabízela pomoc při jejím zateplení. P. Minář odpověděl, že 

pokud by neprobíhala rekonstrukce sokolovny, na kterou máme zpracován projekt a je podána žádost o dotaci, tak 

bychom mohli spolupráci využít. P. Podhajský dodal, že je na zváženou, zda se vyplatí sokolovnu nákladně 

zateplovat, vzhledem k četnosti jejího využívání. P. Schubert se zeptal, zda dojde k rozšíření půdorysu sokolovny. 

P. Podhajský odpověděl, že dojde ke zvětšení sálu a jeho zázemí, přístavbě šatnového zázemí. P. Rašner se zeptal 

pana Doležala, zda se počítá s doděláním povrchů uliček. On odpověděl, že by to bylo dobré. Je počítáno s 2 mil. 

ročně, což se mu líbí. P. Minář dodal, že na letošní rok je dost investic, ze kterých nejde uhnout. Od roku 2014 je 

plánován nárůst financí na uličky. V loňském roce jsme dělali hodně zakázek pro cizí. P. Doležal uvedl, že by bylo 

dobré zůstat více v obci a dodělat, co je potřeba. Uznává ale, že vždy jde o kompromis. P. Krakovský uvedl, že se 

bojí, aby se zase před volbami nepostavilo 300m chodníku na horním konci a dál nic. Postaví se také nová ulice, 

ale po ní jezdí nákladní auta na stavby a ulice se zničí. P. Minář uvedl, že proto se dělá ze zámkové dlažby, která se 

dá předláždit. Cenově to vyjde podobně jako asfalt, ale je práce pro lidi na delší dobu a dá se to lehce opravit. P. 

Schubert se zeptal, kolik stojí 1 m cesty. P. Minář odpověděl, že záleží na tom, jestli je to nová komunikace, nebo 

jen dláždění. Nová stojí 1500 – 2000,-/m
2
 a dláždění vyjde 500 – 800,-/m

2
. P. Krakovský se zeptal, jak je to 

s čištěním poldrů. P. Minář odpověděl, že je hotovo asi 100m. Pokračovat se bude v letošním roce.  P. Krakovský 

dodal, že hrozí vylití vody. P. Minář dodal, že jde o práci na 1 týden. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno 

k hlasování.  

ZO schvaluje rozpočtový výhled Obce Nový Malín 2013 – 2017 poměrem hlasů 11/0/2 

3c) smlouva o bezúročné půjčce mezi Obcí Nový Malín jako věřitelem a Základní školou a Mateřskou školou 

Nový Malín p.o. jako dlužníkem ve výši 412 024,-Kč na výstavbu výukového altánu a pořízení cvičebních 

pomůcek v rámci dotace SZIF 

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že Základní škola a Mateřská škola Nový Malín p.o. získala na rok 

2013dotaci od Státního zemědělského intervenčního fondu (SZIF), prostřednictvím MAS Šumperský venkov, 

dotaci ve výši 412 042,-Kč na realizaci projektu „Zdravé učení – výukový altán a cvičební pomůcky pro ZŠ Nový 

Malín“. Celkové náklady na realizaci projektu jsou 484 756,-Kč, vlastní podíl ZŠ je 72 714,-Kč. Zbývající část 

(85%) tvoří dotace SZIF. Půjčka je ZŠ poskytována z toho důvodu, že projekt je třeba nejdříve realizovat a plně 

zafinancovat a teprve po kontrole SZIF proplatí dotaci. Z proplacené dotace ZŠ bude půjčku vracet. Pí. Budinová 

dodala, že altán bude sloužit pro venkovní výuku, družinu, veřejnost, bude zde probíhat i ekologická výuka. P. 

Schubert se zeptal, co se stane, když škola dotaci nedostane. Nelíbí se mu také penále v případě prodlení 

s vrácením půjčky. P. Štencl odpověděl, že dotace je přislíbena a ještě se nestalo, že by nebyla poskytnuta. P. 

Doležal dodal, že pokud bychom ve smlouvě uvedli, že půjčka se nemusí vracet, pokud by nedostali dotaci, škola 

by se nijak nemusela snažit. P. Krakovský se zeptal, jestli se za celou částku postaví altán. Pí. Budinová 

odpověděla, že součástí je nákup sportovních pomůcek za cca 100 tis. Kč. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno 

k hlasování.     

ZO schvaluje smlouvu o bezúročné půjčce mezi Obcí Nový Malín jako věřitelem a Základní školou a Mateřskou 

školou Nový Malín p.o. jako dlužníkem ve výši 412 024,-Kč na výstavbu výukového altánu a pořízení cvičebních 

pomůcek v rámci dotace SZIF poměrem hlasů 12/0/1  

3d) granty 2013 

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že již od roku 2007 podporuje Obec Nový Malín pořádání aktivit se 

sportovní, kulturní, zdravotně-sociální nebo jinou veřejně prospěšnou náplní pro občany Nového Malína. Finanční 

příspěvky navrhuje, na základě předložených žádostí, čtyřčlenná komise složená z členů ZO (M. Budinová, A. 
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 Hýbl, M. Krakovský a M. Podhajský) a o konečné výši rozhoduje RO. V rozpočtu na rok 2013 je pro tento účel 

vyhrazena částka 150 000,-Kč - stejně jako v roce minulém. P. Rašner uvedl, že mu vadí, že příspěvky dostávají i 

podnikatelé. V Bludově mají jasná pravidla, na co a kolik dávají. P. Krakovský souhlasí s tím, že by se neměly 

dávat příspěvky na podnikatelské aktivity. P. Vintrocha uvedl, že rozdělení grantů navrhuje komise, která jistě 

zvažuje, komu finance dát a zda aktivita je potřebná. Stejně tak to platí i u Malínských slavností. V diskusi dále 

vystoupil pan Krakovský, pan Štencl. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.     

ZO schvaluje vyhlášení grantového řízení na poskytování příspěvků na aktivity určené pro občany Nového Malína 

v roce 2013 poměrem hlasů 13/0/0 

 

4) Ostatní 

4a) úplné znění zakladatelské listiny ZŠ a MŠ Nový Malín p.o. 

P. Štencl představil materiál. Uvedl, že z důvodu zjednodušení a větší přehlednosti byl ze strany ředitele ZŠ pana 

Slavinského vznesen požadavek na zpracování aktuálního znění zřizovací listiny ZŠ a MŠ Nový Malín, kdy od 

roku 2003 dosud byla původní zřizovací listina celkem 4x dodatkována a dokumenty tak byly nepřehledné a pro 

praktické využití složité.  Současně se text zřizovací listiny aktualizoval dle platného znění ust. § 27 a násl. zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, který upravuje problematiku příspěvkových 

organizací zřizovaných obcí. P. Schubert se zeptal, co se rozumí pod pojmem kontrola zřizovatele, co se 

kontroluje. P. Štencl odpověděl, že obec jako zřizovatel má kontrolní pravomoc. P. Vintrocha dodal, že jde o 

možnost kontroly, ochranu obce před tím, aby ředitel např. prováděl úpravy, které nejsou v zájmu obce. U nás jde 

o hypotetickou možnost, škola se chová odpovědně a partnersky. Další diskuze se zúčastnili pp. Schubert, Štencl, 

Krakovský a Vintrocha. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.     

ZO schvaluje aktualizované úplné znění zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy Nový Malín, příspěvkové 

organizace, ze dne 4. 10. 2002 ve znění dodatku č. 1 ze dne 26. 5. 2005, ve znění dodatku č. 2 ze dne 29. 12. 2006, 

ve znění dodatku č. 3 ze dne 11. 2. 2009, ve znění dodatku č. 4 ze dne 17. 8. 2009 a ve znění příslušných ustanovení 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, poměrem hlasů 13/0/0 

4b) zpracování územní studie v lokalitě označené v územním plánu jako SV10 – pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový 

Malín 

P. Podhajský představil materiál. Uvedl, že Dne 11. 4. 2012 podal pan T. K., Nový Malín žádost o povolení stavby 

RD. Ten hodlá postavit na pozemku p.č. 3802/8, k.ú. Nový Malín, který je v jeho vlastnictví. Uvedený pozemek je 

dle platného územního plánu určen k výstavbě. Na 6. VZ ZO dne 28. 11. 2012 bylo přijato usnesení, kterým si ZO 

vyhrazuje právo projednání a schválení přípravy a realizace výstavby inženýrských sítí na ploše označené v  

územním plánu jako SV 10. Dále bylo přijato usnesení, kterým ZO ukládá starostovi a radě obce nezahajovat 

žádné přípravné práce bez schválení zastupitelstva obce, vyjma územní studie, která je pro tuto plochu předepsána 

územním plánem. Žádost o stavbu RD schválilo 8. VZ ZO dne 23. 4. 2012 za podmínky zpracování prvního stupně 

územní studie, ve které bude prokázána reálnost stavby. Územní studii uhradí v plné výši stavebník RD na 

pozemku p.č. 3820/2 v k.ú. Nový Malín. Na odboru výstavbu MěÚ Šumperk bylo jednáno o možnosti vyjmout 

předmětný pozemek p.č. 3820/2 z povinnosti zpracovat územní studii plochy označené v územním plánu jako 

SV10. Tím by se umožnilo panu K. vystavit RD a celou plochu nijak neřešit nyní, když není jasné její budoucí 

využití. Tuto možnost projednala komise výstavby, která doporučuje postupovat uvedeným způsobem. 

Problematika byla také projednávána na 24. RO dne 7. 11. 2012  a RO doporučuje ZO schválit úpravu plochy 

v územním plánu obce označenou jako SV10, na kterou je požadováno zpracování územní studie tak, že z ní bude 

vyjmut pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový Malín. P. Doležal dodal, že jde o jedinou možnost, jak umožnit panu K. 

stavět na jeho pozemku, má však trochu obavy, aby se z toho nestal příklad pro ostatní. P. Vintrocha uvedl, že 

důležité je, že napojení TI je možné jen pro tento RD. P. Schubert se zeptal, jak bude postupováno, pokud si 

podobnou žádost podá někdo další. P. Doležal odpověděl, že p. K. si podal žádost o stavbu RD ještě před schválení 

ÚP a nemohl vědět, že si ZO stanoví podmínku zpracování územní studie. Další potencionální zájemci již tuto 

podmínku znají a výjimku by neměli dostat. P. Minář uvedl, že územní studie byla zpracována vždy na nové 

plochy a nic nebrání tomu, aby byla zpracována i na tuto, až přijde její čas. P. Schlemmer uvedl, že kdybychom 

neschválili stavbu RD, tak bychom si protiřečili, protože jsme mu to už jednou schválili. Diskuze se dále zúčastnili 

pp. Doležal, Schubert, Minář a pí. Čajková. Po ukončení diskuze bylo přistoupeno k hlasování.     

ZO schvaluje úpravu plochy v územním plánu obce označenou jako SV10, na kterou je požadováno zpracování 

územní studie tak, že z ní bude vyjmut pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový Malín poměrem hlasů 11/1/1 
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 4c) informace o činnosti za uplynulé období (10/2012 – 1/2013) 

P. Podhajský představil materiál a dodal, že u bodu 9) došlo ke změně. Výzva ROP byla zcela zrušena pro 

administrativní pochybení zadavatele a nová bude vyhlášena patrně v únoru letošního roku. K bodu 12) uvedl pan 

Ostravský, že jde o koupi dodávky pro 9 osob, protože, když hasiči jedou k zásahu, musí často vlastními vozy. P. 

Rašner se zeptal, jestli obec nebude montovat filtry před vodoměry. P. Minář odpověděl, že filtry lze za peníze 

namontovat, záleží to vždy na majiteli. Pí. Straková dodala, že se v rámci budování optické sítě uvažuje o montáži 

dálkově odečitatelných vodoměrů a při té příležitosti lze filtry namontovat. P. S. (veřejnost) se zeptal, jak je to 

s pokládkou chrániček, budou se zapojovat postupně, nebo musí být propojena celé obec. Pí. Straková odpověděla, 

že optické kabely lze položit pouze tam, kde jsou kabely. Místa, kde prozatím kabely nejsou, se dají dočasně 

přemostit vzduchem a po pokládce kabelů se uloží tam. O detailech se v současné době jedná. P. Krakovský se 

zeptal, zda se bude v rámci rekonstrukce zdravotního střediska řešit výtah či plošina. P. Minář odpověděl, že je to o 

spolupráci s nájemníky. Na to p. Krakovský reagoval, že obec není schopna udělat nic pro své občany a bylo by 

dobré to řešit, když ne letos, tak příští rok. P. Podhajský na to uvedl, že si obec uvědomuje potřebnost 

bezbariérovosti ZS, a proto se také snaží získat dotace na schodišťovou plošinu. P. Minář dodal, že tento projekt je 

zpracován již min. 5 let. Nájemné bylo nízké a jeho výše nedostačovala potřebným investicím. P. L. (veřejnost) se 

zeptal, jak je možné, že je budova zkolaudována jako ZS, když není bezbariérová. P. Minář a p. Doležal se mu 

neúspěšně snažili vysvětlit, že budova byla stavěna a kolaudována v době, kdy se bezbariérovost těchto objektů 

ještě nevyžadovala. P. L. uvedl, že obec zaspala dobu, kdy mohla zvýšit nájem a vytvořit si rezervu na investice. P. 

Minář uvedl, že před 5 lety chtěla obec zvýšit nájem a doktoři chtěli odejít, a proto se nájemné neupravovalo. 

V současné době je domluva s lékaři, že pokud některý imobilní občan potřebuje pomoci, zavolají na Provozní a 

vždy jim někdo pomůže.      

5) Diskuze 

P. Štencl seznámil přítomné s tím, že v letošním roce uplyne 70. let od vypálení Českého Malína na Volyni. K této 

příležitosti se obci Nový Malín ve spolupráci s Iniciativou pro podporu vypálených obcí, se Sdružením Čechů 

z Volyně a jejich přátel a především díky snaze pan Josefa Řepíka, podařilo prosadit v České televizi výrobu 

dokumentárního filmu s pracovním názvem „Volynští“. Tento film bude režírovat pan režisér Mančuška, 

výkonným producentem je pan Jan Čumpelík. Film bude mapovat osudy Volyňských Čechů včetně českomalínské 

tragédie. Finanční účast obce bude 50 tis. Kč a obec se tak stane spoluvýrobcem filmu s možností jeho následného 

využití pro kulturní a společenské účely v obci (výstavy, škola apod.). Výroba filmu bude dokončena před 13. 7. 

2013.  

Dále pan Štencl přítomné informoval o časovém sledu pietních vzpomínek k 70. výročí vypálení Českého Malína 

na Volyni, a to ve dnech 13. 7. 2013 v Českém Malíně na Volyni a 20. 7. 2013 zde v Novém Malíně s tím, že je 

možnost účastnit se zájezdu na Volyň ve dnech 10. 7. – 16. 7. 2013 u příležitosti 70. výročí českomalínské 

tragédie. S nabídkou účasti na zájezdu včetně podrobných informací budou osloveni zastupitelé obce a především 

pamětníci tragédie a jejich potomci žijící v Novém Malíně.   

P. D. (veřejnost) upozornil na skutečnost, že právě dnes vzpomínáme tragickou oběť upálení Jana Palacha. Byl by 

rád, kdyby se o tomto mluvilo i se žáky ZŠ. P. V. (veřejnost) poděkoval za velmi pěkný obecní kalendář. K tomu 

se připojil p. Krakovský. Pí. Koverdynská si posteskla, že obec nemá aktuální pohlednici. Diskuze na téma 

historických i současných fotografií obce se zúčastnil p. Vintrocha, Rašner a pí. Koverdynská. P. D. (veřejnost) 

upozornil na velmi problematický jev psích výkalů na veřejných plochách – u autobusové zastávky u Tygra a u 

„parčíku“ u Knápků. Problém je ten, že majitelé psů je patrně pouštějí na volno a bez dozoru, aby je nemuseli 

venčit. Do diskuze se zapojili pp. Vintrocha a Ostravský. P. L. (veřejnost) ukázal přítomným fotografii, na které 

byly brigádnice při čištění chodníku. Uvedl, že jen celý den polehávají a posedávají a nic nedělají. Vznesl dotaz 

k efektivitě letních brigád. Pí. Straková i další členové ZO, po prohlédnutí fotografie, konstatovali, že všech 6 

brigádnic čistí chodník, byť u toho sedí či klečí. Proběhla obsáhlá diskuze o potřebnosti práce pro mladé lidi, její 

efektivitě, ale i vytváření potřebných pracovních návyků, které se zúčastnili pp. L. (veřejnost), Schlemmer, 

Ostravský. Ten dodal, že pracovat 8 hodin v kuse, v předklonu a bez přestávky prostě není možné a jak brigádníci, 

tak i např. dlaždiči mají smůlu, že pracují na veřejnosti a část občanů vidí pouze to, že odpočívají.     

Jednání 11. VZ ZO bylo skončeno v 19,55 hod. 

Zapsala: Ing. Monika Ondráčková 

V Novém Malíně 16. 1. 2013                                                                           Josef Minář, starosta obce 

                                                                                    ověřovatelé zápisu: Michal Krakovský, Václav Doležal          
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 Usnesení z 11. veřejného zasedání zastupitelstva obce Nový Malín 

  konaného dne 16. 1. 2013 v Novém Malíně 

 

ZO schvaluje:  

 

- převod pozemku p.č. 813, ostatní plocha o vel. 583m
2
, v k.ú. Dolní Studénky z Obce Nový Malín na Obec 

Dolní Studénky formou darovací smlouvy 

-  rozpočet Obce Nový Malín na rok 2013, který je stanoven jako vyrovnaný, kdy příjmy i výdaje jsou ve výši 

48,842 mil. Kč 

- rozpočtový výhled Obce Nový Malín 2013 – 2017 

- smlouvu o bezúročné půjčce mezi Obcí Nový Malín jako věřitelem a Základní školou a Mateřskou školou 

Nový Malín p.o. jako dlužníkem ve výši 412 024,-Kč na výstavbu výukového altánu a pořízení cvičebních 

pomůcek v rámci dotace SZIF 

- vyhlášení grantového řízení na poskytování příspěvků na aktivity určené pro občany Nového Malína v roce 

2013 

- aktualizované úplné znění zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy Nový Malín, příspěvkové 

organizace, ze dne 4. 10. 2002 ve znění dodatku č. 1 ze dne 26. 5. 2005, ve znění dodatku č. 2 ze dne 29. 12. 

2006, ve znění dodatku č. 3 ze dne 11. 2. 2009, ve znění dodatku č. 4 ze dne 17. 8. 2009 a ve znění příslušných 

ustanovení zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění 

- úpravu plochy v územním plánu obce označenou jako SV10, na kterou je požadováno zpracování územní 

studie tak, že z ní bude vyjmut pozemek p.č. 3820/2 v k.ú. Nový Malín. 

 

 

 

Usnesení zapsali: Lenka Straková, Josef Ostravský    

                                               

Opis: Ing. Monika Ondráčková               

 

 

 

 

 

                           -----------------------------------    ---------------------------------   

                    Josef Minář     Ing. Petr Vintrocha  

                               starosta obce                     místostarosta obce 

 


